
 

 

 

 

 

 

 

Commissie 3 ‘Duurzaam Tienen’:  

ruimtelijke ordening, financiën, openbare werken 

patrimonium, leefmilieu, mobiliteit en duurzaamheid 

verslag van     25 september 2019 

Verslaggever  Karin Struyf 

Voorzitter        

Agenda           Agenda gemeenteraad 

Aanwezig        Paul De Cort, Tom Roovers, Bram Delvaux, Lucia Dewolfs, Jean Defau, Karin Struyf, Dirk Smolders, 

Bart Maes, Nicky Martens, Nele Daenen, Els Moyens, Rita Vanlangendonck, Liesbeth Vanderloock, Joël Dereze, Jos 

Mombaers, Nina Ercegovic, Tony Struyven 

  

 

 

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd . 

Agendapunten gemeenteraad 

– Politieverordeningen: geen opmerkingen. 

– Fietspaden Willebringen in het kader van de ruilverkaveling: goedkeuring van het ontwerp en vrijmaken 

van middelen. Het fietspad naar Oorbeek (Kasteelpad) wordt uitgevoerd vanaf half oktober. 

– Serre stadspark: stukje vrij maken om het terras te vergroten. 

Raadslid Defau: zat dit niet in de verkoop? Antwoord schepen Roovers: er zijn door de landmeter 2 

verschillende percelen opgemeten. Stad Tienen heef bewust alleen het perceel met de serre verkocht.  Dit 

stukje wordt in erfpacht gegeven opdat het terras deftig uitgebaat zou kunnen worden.  

Raadslid Moyens: kan het toekennen van die erfpacht gekoppeld worden aan een correcte 

omgevingsvergunning? Om te vermijden dat er problemen komen?  

Schepen Roovers: de koop is rond, de koper is verplicht om met de serre iets te doen. Hij is ook verplicht 

om het terras te restaureren.  

Schepen Delvaux: dit wordt een opschortende voorwaarde genoemd.  

Conclusie : schepen Delvaux en Roovers vragen om nog eens te bekijken met de juridische dienst of de 

uitbating van het terras als een opschortende voorwaarde voor de erfpacht kan opgenomen worden. 

Raadsleden Smolders, Dewolfs, Defau en Moyens merken op dat 75 jaar wel heel lang is. Als het tegenvalt 

kan je er tot het einde van de erfpacht niets mee doen.  

Conclusie: de schepenen nemen de opmerkingen mee naar de juridische dienst en horen wat kan.  

Staat vermeld dat het verplicht is om een terras aan te leggen maar niet op welke termijn.  

Positief denken: grenst aan het andere perceel dat ook eigendom is van de koper en toch mooi 

gerestaureerd is.  

 

Budgetwijzing: de goedkeuring van het AGB en VB in juli dat nu voorgelegd wordt aan de gemeenteraad. 

Jean: hoe is de bezetting van de serviceflats. Bram 14 leeeg, assistentiewoningen de helft verkocht. 

Verdere vragen kunnen beter gesteld worden aan de bevoegde schepen (Ine). 

 

Extra punten buiten de agenda 

Het beginuur van de gemeenteraad is 19 00 u (OCMW). De planning van AGB is niet te verwijderen uit het 

systeem. Als de kalender leeg staat is er geen AGB. 
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Raadslid Martens: Iverlek en PBE een korte toelichting. De RvB van Riobra is bezig met een fusie tussen 

IVERLEK, PBE en Riobra. Vlaanderen vraagt om duidelijk afgebakende gebieden voor alle 

nutsvoorzieningen.  Op een geografische schaal wordt dit één bedrijf ipv de versnippering over drie 

partners. Voor Tienen verandert er niet echt iets concreets. De uitnodiging voor een infomoment is 

verstuurd naar alle gemeenteraadsleden. Schepen Roovers: dit is een traject dat loopt over een jaar. 

 

Raadslid Defau: geen autoluwe zondag in Tienen? Spijtig! Schepen Decort: het is inderdaad jammer, een 

keuze die kadert in het geheel van opdrachten op een dienst die momenteel druk bezet en onderbezet is. 

We gaan ervoor volgend jaar maar centreren al de kleine dingen die nu apart georganiseerd zijn. Vorig jaar 

hard gewerkt maar ontgoocheld over de return. Even wat gas minderen.  

 

Raadslid Daenen: veiling schilderij Pim Smit tgv duurzame helden. CBS ging niet akkoord om dit bedrag te 

schenken. Wat de opmerking ontlokt dat raadsleden/burgers de niet goedgekeurde punten niet zien in de 

notulen omdat deze niet opgenomen worden. Wordt doorgegeven. 

 

Raadslid Daenen: Onze Lieve Vrouwstraat is een kiss en ride zone. Ergens goedkeuring? 

Schepen Roovers: nee, ook gezien en het klopte niet. Is dit gaan uitzoeken en dit bleek een initiatief van 

de aannemer na overleg tussen aannemer en politie. Er was geen officiële aanvraag. Intussen is er 

opnieuw contact tussen aannemer en politie en zal nu correct aangeduid worden. 

 

Raadslid Daenen: parking NMBS weekend,  je een kaartje nemen en je krijgt de boodschap ‘geen plaatsen 

meer vrij’.  

Schepen Roovers heeft dit ook vernomen. Kiss en ride werkt ook niet altijd. Als de parking volzet is volstaat 

het te bellen. Je moet gewoon een ticket nemen en terug buiten rijden. 

 

Raadslid Dewolfs:parking RAC-gebouw aan de Goossensvest. Kan deze niet gebruikt worden? 

Schepen Roovers: Dit is een privéparking.  

 

Raadslid Daenen: klimaatengagement 2030. Hoe zit dit in elkaar? 

Schepen Decort: deze ondertekening is een vervolg op het burgemeestersconvenant dat eindigt. We laten 

ons verder begeleiden door de provincie. Studie energietransitie, meer bepaald warmtenetten. 

Zonnepanelen op ons eigen patrimonium. Groen in de stad. Volop bezig met LICHT, wat mogelijks het 

begin is van een coöperatieve onderneming in Tienen. De uitvoering van het klimaatengagement is een 

zware dobber met een krappe bezetting op de dienst, onafgezien van de ambitieuze doelstelling. 

Nieuw initiatief samen met de Klimaatalliantie: een klimaathappening.  

 

Schepen Roovers: stand van zaken de Vesten. De laatste hand aan de buitenzijde van de Bergévest en 

asfalt Slachthuisstraat. Daarna, tweede week oktober, wissel van kant.  

Raadslid Dereze: meldt dat hij (en anderen) 7 keren voor het groene licht gestaan aan kruispunt aan de 

Refuge. Politie voorzien? Wordt ook door het rood gereden.  

Schepen Decort: kwestie van melding. Naar zijn ervaring wordt er snel gereageerd. 

 

Raadslid Dewolfs: bewonerskaarten en blauwe zone. Waar moeten handelaars zich plaatsten? Schepen 

Roovers: waar het vrij parkeren is (vesten…). 

Raadslid Dereze: als mijn zoon op bezoek komt moet hij zijn parkeerschijf zetten.  Antwoord: twee uur en 

daarna moet hij zich verplaatsen. Dat is veel te kort. 

 

Raadslid Daenen: is er meer plaats aan het station? Schepen Roovers: er is geen zee van plaats maar er is 

plaats. Wordt geëvalueerd. Aan de politie is gevraagd om hun signalisatiekar te zetten en de 

gemeenschapswachten zullen mensen aanspreken alvorens Apcoa begint te schrijven.  

 

 

De commissie sluit om 21 30 uur. 


